
Божо Љубић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Што је урађено по закључцима Савјета 

министара БиХ о припремама и изградњи граничног прелаза Бијача?” 

 


